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010/21: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 010/21 Vedtak: 
 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
011/21: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 011/21 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
012/21: Referatsaker 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 012/21 Vedtak: 
 
Referatsaker vert tekne til orientering. 



 

 

Samrøystes.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
013/21: Delegerte saker 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 013/21 Vedtak: 
 
Ingen delegerte saker 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
014/21: Søknad om fritak for politiske verv, perioden 2019 -2023  
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 014/21 Vedtak: 
 
Annika Tvedt Villanger får fritak frå sine politiske verv for resten av valperioden 2019-2023, syner til 
vallova § 3-3, punkt 3.  

Samrøystes vedteke. 

Thea Koppen Blomvågnes vert fast medlem i kommunestyret for perioden 2019 – 2023, syner til 
kommunelova § 7-10.  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
015/21: Val av ny vara  representant til formannskapet, val av barnas representant og val av nytt 
medlem til Nemndenemnda 
 



 

 

Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 015/21 Vedtak: 
 
Kamilla B K Karlsen( ap)  vert nytt medlem i nemndenemda. Thea Koppen Blomvågnes (ap) vert 
barnas representant.  

Forslag frå Hans Erik Waage (ap) Thea Koppen Blomvågnes vert 3. vara til formannskapet for 
Arbeidarpartiet.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
016/21: Val av overtakstnemnd  
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 016/21 Vedtak: 
 
Overtakstnemnd for perioden 2019 – 2023: Lars Svendsen (leiar), Roy Asle Tungland,  Torild Knappen 
Kahrs. Varamedlemmar: Hans Erik Waage,  Otto Andre Nordby. 

Samrøystes vedteke. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
017/21: Val av leiar og nestleiar til valstyret 
 
 
 
 
      
 



 

 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 017/21 Vedtak: 
 
Ordførar vert vald til leiar av valstyret i Fedje kommune og varaordførar til nestleiar, i inneverande 
valperiode. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
018/21: Låneopptak av startlån for vidare tildeling 
 
 
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 018/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune tek opp gjeldsbrevlån på kr 1.000.000,- i Husbanken for vidare utlån etter 
Husbankens regler for Startlån. 

Rådmannen gis fullmakt til å ta opp lånet og godkjenne lånevilkåra innanfor godkjente lånerammer.  
 
Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
019/21: Eigedomskatt på næringseigedom i Fedje kommune 
 
 
 



 

 

 
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 019/21 Vedtak: 
 
Kommunestyret presiserer at det i vedtak 099/20 vert skriven ut eigedomskatt i Fedje kommune for 
2021 jf. eigedomsskattelova § 3, c) berre på kraftanlegg, vindkraft, kraftnettet og anlegg omfatta 
av særskattereglane for petroleum. Skattesats: 7 promille. 
 
Inn mot budsjettbehandlinga i 2022 vert denne saka teke opp att. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
020/21: Kompensasjonsordning til lokale virksomheter 
 
 
 
 
 
 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
Kompensasjonsordningen, foreslått av Ernst Horgen, Høgre 
Første 250.000 bør vurderes i forhold til bedrifter som var aktive 120320. Andre 250.000 bør 
vurderes i forhold til bedrifter som var aktive ved nedstenging november-desember 2020 og fram til 
nå. 
Dette kan bli betydelige enkeltbeløp, og vi vil gjere framlegg om at saka vert handsama i 
kommunestyremøtet i juni 2021 etter førebuing frå formannskapet. 

 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 020/21 Vedtak: 
 



 

 

Midlane vert lyst ut med fire vekers søknadsfrist i samsvar med dei kriteriane som kjem fram i 
saksutgreiinga, med unntak av følgjande:  "Insolvent" vert stryke i kriteria.  
Fyrste 250.000 bør vurderast i forhold til bedrifter som var aktive 12.03.20. Andre 250.000 bør 
vurderast  i forhold til bedrifter som var aktive ved nedstenging november-desember 2020 og fram til 
nå. 
Saka vert handsama i kommunestyremøtet i juni 2021 etter innstilling frå formannskapet. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
021/21: Fastsetjing av nye satsar for reservasjon og for stell av grav 
 
 
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
Anna Marit Storemark (Ap) og Hans Erik Waage (Ap) er begge medlemmar av Fedje sokneråd og ugild 
i saka jamfør forvaltningslova § 6. Jan Erling Borge (Ap) var vararepresentant for Anna Marit 
Storemark,  Arild Karlsen (Ap) var vararepresentant for Hans Erik Waage  
 
K - sak 021/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune godkjenner nye satsar for stell av grav og for reservasjon av grav som Fedje 
sokneråd / fellesråd tilrådde i møte 1/12-20. Nye satsar gjeld frå 1/1-21.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
022/21: Oppdatering av gebyr for utviding av skjenkeløyve 
 
 
 
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 



 

 

 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 022/21 Vedtak: 
 
Den andre setninga under punkt 9 i retningsliner for ambulerande skjenkeløyve og løyve for 
enkelthøve i Fedje kommune vert oppdatert til følgjande: Gebyr for utviding av det faste 
skjenkeløyvet er kr. 800  frå og med 23.04.2021.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
023/21: Utviding av faste skjenkeløyve gjeve på delegasjon  
 
      
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 023/21 Vedtak: 
 
Kommunestyret tek saka til orientering. 

Samrøystes. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
024/21: Bygging av rom for ØHD ved Fedje sjukeheim 
 
 
 
 
 

 



 

 

Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 024/21 Vedtak: 
 
Planan med bygging av ØHD-rom vert gjennomført som skildra i saksutgreiinga. Kostnaden på 
450.000,- kr + mva vert finansiert over disposisjonsfondet. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
025/21: Leige av kommunal tomt - opsjonsavtale - utsett sak 
 
 
 
 
 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 025/21 Vedtak: 
 
Feddie Distillery ved eigedomsselskapet får opsjon på heile gnr. 169 bnr 133. Rådmannen får mynde 
til å forhandle vilkår for opsjonen med bedrifta. 
Samrøystes vedteke. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
026/21: Sal av kommunale bustader - endring av bustad- og tildelingsreglement 
 
 
 
 
  
 



 

 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
FrP Marit solbakk Øien, foreslått av Marit Solbakk Øien, Framstegspartiet 
Leigetaker som har budd i 15 år gammal bustad i meir enn 3 år, kan få mulighet til å kjøpe den. 
 
Forslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
Sal av kommunal bustad bør ikkje medføra at nokon vert pressa ut av bustader dei bur i. Det er 
ønskjeleg å selja tre bustadar innan 2025. I første omgang skal kunn bustader som er eldre enn 15 år 
vurderast for sal. Leigetakarar som har budd i kommunal bustad i meir enn ti år skal først få tilbod 
om kjøp av bustaden dei bur i. Dei får tilbod om kjøp til ein fast vedteken pris som samsvarar med 
nyleg halden takst. Etter at tilbod til leigetakarar som har budd i kommunal bustad i meir enn ti år er 
vurdert, vert inntil tre andre ledige kommunale bustader lagt ut for sal. Bustadane skal seljast til 
høgaste bod. Ingen bustader vert seld under 95% av nyleg halden takst. Kommunen tek kvar 
førespurnad om kjøp av bustad som ei enkeltsak, og vurderer salet utifrå normene over. 
 
Tilleggsframlegg til Marit Øien, foreslått av Ernst Horgen, Høgre 
 

Den første søkjar vert vurdert først. Etter dette vert det vurdert om det kan bli ei ny sak dersom 
mange er interessert i å kjøpe sin kommunale bustad 

 

 
 
Behandling: 
Kamilla Bjerkholdt Karlsen (Ap) trakk sitt forslag.  
 
K - sak 026/21 Vedtak: 
 
Punkt nummer 5 i bustad- og tildelingsreglement vert endra til teksten under: 
5. Reglar for sal av kommunale bustader: 
Sal av kommunal bustad bør ikkje medføra at nokon vert pressa ut av bustader dei bur i.  
                 
Det er ønskjeleg å selja ein bustad pr år i snitt dei neste tre åra.  
 
I første omgang skal kun bustader som er eldre enn 15 år vurderast for sal.  
 
Leigetakarar som har budd i same kommunal bustad i meir enn 3 år skal først få tilbod om kjøp av 
bustaden dei bur i. Dei får tilbod om kjøp til ein fast vedteken pris som samsvarar med nyleg halden 
takst. 
 
Etter at tilbod til leigetakarar som har budd i kommunal bustad i meir enn tre år er vurdert, vert inntil 
tre andre ledige kommunale bustader lagt ut for sal. Bustadane skal seljast til høgaste bod. Ingen 
bustader vert seld under 95% av nyleg halden takst.  
 
Kommunen tek kvar førespurnad om kjøp av bustad som ei enkeltsak, og vurderer salet utifrå 
normene over.  Den første søkjar vert vurdert først. Etter dette vert det vurdert om det kan bli ei ny 
sak dersom mange er ynskjer i å kjøpa , kommunale bustad. 



 

 

Samrøystes vedteke. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
027/21: Regionalt samarbeid om digitalisering i Vestland -  DigiVestland 
 
      
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 027/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune vert ikkje med i samarbeidet «Digi Vestland» ved dette høvet.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
028/21: Handlingsplan i kulturminneplan 
 
 
 
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 028/21 Vedtak: 
 



 

 

Handlingsplan I kulturminneplanen vert vedteken slik den føreligg no. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
029/21: Status framdrift kjøp av legepraksis etter 14.04.21 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
Ernst Horgen (H) var ugild i saka forvaltningslova § 6. Erling Herøy (H) var vararepresentant for Ernst 
Horgen 
 
K - sak 029/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune vedtar vedlagte avtale om kjøp av legepraksis frå Ernst Horgen. 

Kjøpesummen vert finansiert frå disposisjonsfondet. 

Samrøysters vedteke.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
030/21: Opsjonsavtalar. Søsterselskapet AS. Svena, Stormarksvegen 7, areal ved Kræmmarholmen 
og tre tomter i Torvhaugane 
 
      
 
 
 

 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
. 
 
K - sak 030/21 Vedtak: 
 
Opsjonsavtaler om sal av tre tomter i Torvhaugane, areal på Svena, areal ved Kremmarholmen og 
Stormarkvegen 7 (posten) til Søsterselskapet AS, vert vedtekne. Avtalane med kart, ligg ved. 



 

 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
031/21: Eventuelt 
 
Kommunestyret  22.04.2021 
 
 
Behandling: 
Thea Koppen Blomvågnes (Ap) orienterte om kven som er medlemmer i gruppa som skal jobba med 
ungdomsklubb.  
 
Kamilla B Karlsen (Ap) og Marit Øien (Frp) orienterte om sjukeheimsgruppa sitt arbeid.  
Spørsmål frå Kamilla B Karlsen (Ap) Høyring om tilskot til inkludera av born og unge, har kommunen 
fått svar på søknaden om tilskot til inkludera av born og unge. 
 
Ordførar svarte.  
 
Spørsmål frå Otto Andre Nordby (H) 
Hvordan og hvor ofte vedlikeholdes bowlinghallen og fotballbanen? Har det vært servicer på 
bowlinganlegget etter at det ble bygget? Har det vært etterfylt gummikuler på fotballbanen? Det er 
viktig at vi holder ved like disse anleggene som har vært en betydelig investering for kommunen. 
 
Hvordan er tilstanden på de kommunale boligene? Er det mulig å få en konkret oversikt over 
eventuelt investeringsbehov for å få disse opp på tilfredstillende standard? 
 
Hvordan godt fungerer ordningen med det frivillige brannvesenet vårt i forhold til dette med first 
responder? Er de «ansatte» trygge på jobben som skal gjøres? Har de fått nok opplæring og har vi de 
nødvendig utstyr for alle ulike oppdrag? Har vi god nok beredskap i forhold til dette? Bør vi 
organisere det frivillige brannvesenet vårt på en annen måte? 
Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Silje S Gullaksen (H)  
 
Er det mulig å få kjøpt inn noen rastebenker og plassere litt rundt om på øyen? Her kan vi benytte 
Aufera som selger flotte benker. Kan dette evt kjøpes inn via budsjettet til teknisk etat eller må vi 
lage en sak egen politisk på dette? 
 
I mange år har vi hatt Fleirbrukshallen til glede for store og små. Det er oppnevnt et eget styre for 
Fleirbrukshallen. Hvordan fungere ordningen med dette styret nå som det har gått en del år? 
Hvordan jobbes det for å sørge for å vedlikeholde og utvikle bygget? Når var det avholdt årsmøte sist 
og hvordan kommer informasjon om det frem til innbyggerne? Dersom ordningen med hallstyret 
ikke fungere i dag hva bør/ kan vi da gjøre? 
 
Status bemanning på sykehjemmet. Er det forsvarlig drift der nå?  
 
Ordførar svarte . 
 



 

 

Spørsmål frå Elin Øien Solbakk (Frp) 
Status for lærlingplasser? Har vi lyst disse ut? 
 
Det er ønskelig med en workshop med kommunestyret og administrasjonen der vi henter inn 
kompetanse fra distriktssenteret. Kanskje lokalt næringsliv kunne vært med på deler av møtet? 
Formål: hvordan skape nødvendig befolknings- og næringsvekst i kommunen. 
 
Vi ser til stadighet at eksempelvis Fylkeskommunen lyser ut at det kan søkes om midler til ulike 
utviklingstiltak. Er dette noe administrasjonen fanger opp og sørger for at det blir sendt inn søknader 
der hvor vi tilfredsstiller kravene i utlysningsteksten? 
 
Etter en kald og isete vinter ser vi at en del av de kommunale veiene har fått til dels store skalder. 
Spesielt i byggefeltet er det mange hull som kan være farlig for barn som sykler. Har 
administrasjonen en plan for utbedring av disse skadene? 
Ordførar svarte.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
K - sak 031/21 Vedtak: 
 
Ingen vedtak under eventuelt. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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